
P/D:4/10/4/2023 

Zápis č. 4 

z jednání OV Nevšová dne 10.4. 2023 
 

Místo zasedání: KD Nevšová 

Začátek a konec jednání: 17:00 – 19,30 

Počet přítomných: 6 

Omluvení členové: 3 

Neomluvené členové: 0 

Další zúčastnění jednání OV: 0 

Ověřovatelé zápisu: Bronislav Münster 

Zapisovatelé: Jarmila Kovářová, Pavel Hrbáček 

 

Schválený program jednání: 
Kontrola zápisu OV č. 3 

Úkoly osadního výboru 

Rozpočet OV Nevšová 

Požadavky na Město Slavičín 

Usnesení 

Diskuze a závěr 

 

I. Osadní výbor bere na vědomí: 

 
1. kontrolu úkolů ze zápisu č. 3/2023; 

2. informaci o schválení projektu 1. etapy rekonstrukce místní komunikace a vybudování 

nového chodníku v ulici Čtvrtě a jeho uhrazení z prostředků rozpočtu Města Slavičín 

3. informaci o schválení projektu na opravu začátku polní cesty C10 na konci obce a jeho 

uhrazení z prostředků rozpočtu Města Slavičín 

4. informaci, že projekt 2. etapy akce „Čtvrtě“ je zatím odložen a byl dán požadavek na 

zpracování nové studie ohledně umístnění chodníku směrem ke KD a to i jako 

bezbariérový přístup do KD  

5. návrh na zakoupení motorového vozidla pro účely zimní údržby chodníků  a převozu 

materiálů; kde ještě OV zpětně řeší, zda to bude malotraktor nebo čtyřkolka  

6. info o akci Gulášfest 2023 

7. informaci o možném vybudování rybníku v místě původní hasičské nádrže pod 

mysliveckou chatou v návaznosti na současné pozemkové úpravy v této části obce 

8. úvazek brigádníka  po dobu prázdnin 

9. info o letní akci v obci 19.8 2023 

10. informaci z kontrolního dne – průběhu prací na vybudování poldru, polní cesty a 

revitalizaci toku 

11. nutnost evidence zakoupených velikonoč. „vrkačů“ z prostředků OV  

12. opětovnou žádost na odchyt koček v obci 



13. informaci OV o cenových nabídkách firem na úpravu obecního pozemku za domem č.p. 

100, taktéž informování zúčastněných firem o výsledcích CN. OV požádá firmy o nové 

řešení projektu bez opěrné zídky 

 
II. Osadní výbor opětovně žádá město Slavičín o:  

1. zjištění vlastníka rozpadající se opěrné zdi u autoservisu , parc. č. st. 65 a místní 

komunikací, parc. č. 4338/8 (odborem stavebním); 

2. zrevidování stavu veřejného osvětlení; 

3. prověření možnosti umístění fotovoltaických panelů na střechu KD;  

4. vyhodnocení stavu vytvořených prasklin a porušení povrchu na více místech 

cyklostezky; 

5. oslovení  dům č. 144, zda bude nadále hospodařit na pronajatém 

pozemku města na konci obce, část parcely č. 3076/1, případně se mu zruší nájem;  

6. zajištění opravy místního rozhlasu, jehož slyšitelnost po obci je mnohem horší, než před 

rekonstrukcí.. (Probíhá komunikace s p. starostou a investičním oddělením OV žádá 

inv.odd. o zaslání aktuální mapy rozhlasových hnízd, do které  můžeme označit 

problémové místa) 

 

III.   Osadní výbor dále žádá město Slavičín o: 

1. umístění nového rozhlasového hnízda u „Domu s chráněnými byty“ v návaznosti na 

opravu rozhlasu 

2. spolupráci na vybudování rybníku v místě původní rozpadlé hasičské nádrže pod 

mysliveckou chatou. Vznikl by tak nový významný krajinotvorný prvek s řadou dalších 

neméně důležitých funkcí vodohospodářských a ekologických a zároveň i jako 

odpočinkové místo v klidové zóně pro občany celého regionu v návaznosti na 

cyklostezky a prováděné pozemkové úpravy v této lokalitě. 

3. dořešení pracovního úvazku pro při údržbě zahrady MŠ 

Nevšová.(Je předjednáno s p.místostarostkou a p.ředitelkou MŠ) 

4. zaslání požadavku firmě Povodí Moravy na vyčištění koryta Nevšůvky  

5. opravu propadlých kanalizačních kanálů – nahlášeno písemně na SMS 

 

Znovu prosíme o písemné zasílání odpovědí, nejlépe e-mailem předsedovi OV, jak tyto 

požadavky  Město Slavičín řeší nebo budou vyřízeny. 

 

 

 

IV. Usnesení: 

 

Usnesení 1/OsVN4/23 

Osadní výbor souhlasí se zadáním realizace a instalace  dětských prvků na hřišti u 

„Hopsinek“ firmě Bonita Group Service s.r.o. 

Hlasování: pro –6 

 



Usnesení 2/OsVN4/23 

Osadní výbor souhlasí se zhotovením informačních cedulí v místní části a to firmou  

Aleš Fojtík, Nevšová. Výběr byl proveden v rámci cenových nabídek. 

Hlasování: pro – 6 

 

Usnesení 3/OsVN4/23 

Osadní výbor souhlasí s revitalizací prostor naproti prodejně potravin p.č.4338/1 

Hlasování: pro – 6 

 

Usnesení 4/OsVN4/23 

Osadní výbor pověřuje svého pracovníka  aby s 

provedli prohlídku možných malotraktorů k zakoupení a o výsledku referovali na příštím 

jednání osadního výboru 

Hlasování: pro –6 

 

 

 

Bronislav Műnster 

                                                                             předseda OV 

 

 

Zapsali: Jarmila Kovářová, Ing. Pavel Hrbáček  

 

Termín další řádné schůze OV je stanoven na 9.5. 2023 v 17:00. 

 


